
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 09.12.2009, ora 12,00  în cadrul şedinţei  ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnă consilier, domnilor consilieri,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 28 de consilieri judeţeni.   
Lipsesc motivat domnul consilier Mălăiescu Luca şi domnul consilier Ştefan Sorin

Iacob.
Se supune la vot motivarea dânşilor. Se aprobă în unanimitate.
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.496/03.12.2009, comunicată domnilor

consilieri în scris prin adresa nr.IV/14142/03.12.2009, potrivit  art.94 alin.1 din Legea
nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată, cu modificările şi completările
ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa  nr.I/14.151/04.12.2009  şi  s-a  adus  la  cunoştinţa
locuitorilor prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de 04.12.2009.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă  ca  invitaţi:  domnul  prefect  Ţunea  Octavian,  domnul  deputat  Radan

Mihai,  reprezentanţi  ai  direcţiilor  subordonate  Consiliului  Judeţean,  precum  şi
reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Din  partea  mass-mediei  participă  reprezentanţi  ai  Ziarului“Jurnal  de  Caraş-
Severin”,  „BANAT TV”, „Radio Reşiţa, şi „Prisma”.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean

Caraş-Severin, pe anul 2009.
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  unor  anexe  la  Hotărârea  Consiliului

Judeţean nr.33/31.03.2009 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, pe anul
2009, a instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin, sau finanţate de către acesta, cu modificările şi completările ulterioare.

3.Proiect  de  hotărâre  de  aprobare  a  unei  modificări  în  structura  finanţării
rambursabile interne aprobată prin Hotărârea Consiliului Judeţean nr.172/2005 privind
aprobarea contractării unui împrumut în cuantum de 62.100.000 RON pentru finalizarea
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unor obiective ale Consiliului Judeţean Caraş-Severin,  cu modificările şi  completările
ulterioare. 

4.Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului
Caraş-Severin” doamnei Olga Delia Mateescu. 

5. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului
Caraş-Severin” domnului Toma George Maiorescu.

6.Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului
Caraş-Severin” domnului Ion Cocora.

7. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului
Caraş-Severin” domnului Nicolae Dumitru Vlădulescu. 

8. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului
Caraş-Severin” domnului Dumitru Iova Jompan. 

9. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului
Caraş-Severin” domnului Doru Dinu Glăvan. 

10.Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  organigramei  şi  statului  de  funcţii
publice din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

11.Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii publice al Direcţiei
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin.

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării în anul 2010, a concediului de
odihnă  neefectuat  în  anul  2009,  de  către  preşedintele  şi  vicepreşedinţii  Consiliului
Judeţean Caraş-Severin.

13.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean
nr.88/11.07.2008  privind  validarea  componenţei  nominale  a  Autorităţii  Teritoriale  de
Ordine Publică Caraş-Severin, modificată.

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului manifestărilor  culturale şi
activităţilor metodice ale Bibliotecii Judeţene „Paul Iorgovici” din Reşiţa pe anul 2010.

15.Proiect de hotărâre privind exprimarea avizului consultativ referitor la normele
anuale  de  venit  pe  categorii  de  meserii  pentru  anul  2010,  stabilite  de  către  Direcţia
Generală a Finanţelor Publice Caraş-Severin.

16. Proiect de hotărâre privind stabilirea preţurilor medii la produsele agricole din
judeţul Caraş-Severin, pe anul 2010.

17.Proiect  de hotărâre  privind preluarea în domeniul  public  al  judeţului  Caraş-
Severin a obiectivului de investiţie „Alimentare cu apă a localităţilor Fârliug, Scăiuş şi
Dezeşti, comuna Fârliug, judeţul Caraş-Severin.

18.Proiect  de  hotărâre privind preluarea în  domeniul  public  al  judeţului  Caraş-
Severin a obiectivului de investiţie „Alimentare cu apă a localităţilor Ticvaniu Mare şi
Ticvaniu Mic,  comuna Ticvaniu Mare,  judeţul Caraş-Severin” şi  stabilirea unităţii  de
exploatare a acestuia.

19. Proiect de  hotărâre privind darea în administrare Consiliului Local Fârliug, a
obiectivului de investiţie: „Alimentare cu apă a localităţilor Fârliug, Scăiuş şi Dezeşti,
comuna Fârliug, judeţul Caraş-Severin. 

20.Proiect  de hotărâre privind darea în administrare Consiliului  Local  Ticvaniu
Mare a obiectivului  de investiţie  „Alimentare  cu apă  a  localităţilor  Ticvaniu Mare şi
Ticvaniu Mic, comuna Ticvaniu Mare, judeţul Caraş-Severin”.
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21.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin  nr.36/2007  privind  aprobarea  Actului  Constitutiv  al  SC „Ecologica  Oraviţa”
SRL, modificată.

22.Informare  cu  privire  la  participarea  unei  delegaţii  a  Consiliului  Judeţean la
„Zilele Culturii Româneşti” la Knittelfeld, Austria.

23.  Informare  cu  privire  la  deplasarea  la  Caen,  în  Franţa,  în  perioada  11-
18.11.2009.

24.Întrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă propun să începem şedinţa ordinară a

Consiliului Judeţean, prima şedinţă din decembrie, pentru că vă voi solicita să participaţi
şi la o şedinţă extraordinară  pe 22 decembrie, datorită  unor situaţii ce vizează  încă  o
rectificare de buget, a căror cifre încă nu le avem oficial, dar ştim că mai vin o serie de
finanţări. Pe de altă parte, 22 decembrie este ziua în care a fost creat contextul că şi acest
Consiliu Judeţean, alături de altele, istoric să existe. Va fi şi o şedinţă, hai să spunem,
festivă, dar avem o ordine de zi pe care va trebui să o consumăm şi atunci. 

La  ordinea  de  zi  de  astăzi,  vă  propun  să  adăugăm  un  proiect  de  hotărâre  în
procedură de urgenţă, privind aprobarea prelungirii perioadei de tragere din finanţarea
rambursabilă internă, contractată în 2005, cea de 621 de miliarde de lei. Am obţinut de la
BCR, datorită faptului că o serie de proiecte îşi prelungesc durata de realizare, să putem
accesa aceste fonduri şi anul viitor. Dacă sunteţi de acord cu această ordine de zi?

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Se aprobă în unanimitate. Mulţumesc.
Lipsesc domnul Mălăiescu şi domnul Ştefan, amândoi fiind bolnavi. Mălăiescu m-

a sunat în dimineaţa aceasta, să-mi spună că este gripat, iar domnul Sorin Ştefan a ieşit
zilele trecute din spital.

Domnul Imbrescu, procesul-verbal.
Domnul secretar al judeţului  Ion Imbrescu: La procesul-verbal din 24.11.2009,

dacă sunt observaţii, modificări? Nu sunt. 
Supunem la vot. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Se aprobă în unanimitate. Mulţumesc. 

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean

Caraş-Severin, pe anul 2009.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Am primit  1 miliard 940 de milioane,

194 de mii de RON, calamităţi, pentru ce s-a întâmplat în primăvara anului 2009. Ne-a
venit  pre-finanţarea  de  136  de  miliarde  de  lei  pentru  DJ  582  Văliug-Slatina  Timiş,
drumul acela de circa 30 şi ceva de milioane de euro, pe care îl realizăm ca şi acces din
şoseaua internaţională până la Văliug, în zona subalpină a Semenicului. De asemenea,
APIA ne restituie 650 de milioane, o sumă prin care noi am finanţat programul acesta de
acordare  de  ajutoare  zahăr  şi  făină  în  teritoriu.  Aceasta  este  procedura  stabilită  de
hotărârea  de  Guvern  prin  care  ei  se  obligă  să  ne  restituie  această  sumă  şi  în  fine,
nesemnificative modificări în interiorul bugetului între capitolul de calculaţie bugetară.
Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.
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Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 2  al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  unor  anexe  la  Hotărârea  Consiliului

Judeţean nr.33/31.03.2009 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, pe anul
2009, a instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin, sau finanţate de către acesta, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Folosind o sintagmă clasică, pe cale de
consecinţă  punctul  2,  datorită  modificărilor  operate  la  punctul  1.  Dacă  aici  sunt
observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art. I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 3  al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect  de  hotărâre  de  aprobare  a  unei  modificări  în  structura  finanţării

rambursabile interne aprobată prin Hotărârea Consiliului Judeţean nr.172/2005 privind
aprobarea contractării unui împrumut în cuantum de 62.100.000 RON pentru finalizarea
unor obiective ale Consiliului Judeţean Caraş-Severin,  cu modificările şi  completările
ulterioare. 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Am aprobat  acum câteva luni  printr-o
hotărâre, o facilitate pe care Banca Comercială unde avem aprobat creditul ne-o oferea şi
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anume, de-a ne reeşalona pe 15 luni plata dobânzii. Între timp lucrurile n-au stat aşa de
bine cum spera banca iniţial, criza a fost criză, s-au consultat principalii acţionari şi nu ne
reeşalonează dobânda decât pe 3 luni. Trebuie să revenim cu această hotărâre, pentru că
mâine, această măsură a băncii, stimulativă, va fi discutată în comisia care funcţionează
la  Ministerul  de  Finanţe  şi  care  aprobă  aceste  împrumuturi  ale  instituţiilor  de
administraţie publică. Dacă aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 4  al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului

Caraş-Severin” doamnei Olga Delia Mateescu. 
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Aşa cum am iniţiat de acum, o serie de

proiecte de hotărâre de a acorda titlul de „Cetăţean de onoare” unor personalităţi  ale
Caraş-Severinului,  aşa cum am făcut  recent  cu Costin  Feneşan,  cu Puiu  Zaberca,  cu
Mircea  Martin,  Ion  Stendl,  considerăm  şi  sigur  vă  supun  atenţiei  dumneavoastră,
posibilitatea de a acorda titlul de „Cetăţean de onoare” al judeţului Caraş-Severin, în
baza legislaţiei existente, pentru 5 personalităţi importante, legate de Reşiţa, care au făcut
şcoala în Reşiţa, au trăit în Reşiţa. Sunt oameni ai acestui pământ. Prima, este doamna
Olga Delia Mateescu, una din marile actriţe ale Teatrului Naţional, laureată a premiului
UNITER, pentru cea mai bună piesă a anului, scrie şi dramă. O actriţă care a făcut epocă
la Teatrul Naţional. A jucat în „Zbor deasupra unui cuib de cuci”, „One Flew Over the
Cuckoo's Nest” după  Ken Kesey,  a jucat  în „Domnişoara Nastasia”,  una din marile
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actriţe  ale  scenei  româneşti.  Ea  fiind  eleva  „Bastiliei”  la  Reşiţa,  eleva  profesorului
Nicolae Păunescu. Mama ei fiind actriţă ani de zile la Reşiţa, unde de fapt a şi crescut.
Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art. 1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 5  al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului

Caraş-Severin” domnului Toma George Maiorescu.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: A doua personalitate vizată de un proiect

de hotărâre de consiliu în acest sens, este scriitorul, publicistul Toma George Maiorescu,
născut la Reşiţa, dintr-o familie veche de reşiţeni, redactor şef la o serie de publicaţii,
traducător din mai mulţi scriitori importanţi, Per Olof Ekström, „N-a dansat decât o vară”
fiind cea mai cunoscută, Pablo Neruda. A publicat poeme, proză, reportaj literar şi cred
că este binevenit acest titlu, el fiind unul din numele importante ale literaturii române.
Dacă sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  6  al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului

Caraş-Severin” domnului Ion Cocora.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Un alt nume important, de data asta al

criticii de teatru, dar şi al poeziei, Ion Cocora. S-a născut la Greoni în 1938, laureat şi
fondator  la  rândul  lui  al  UNITER-ului,  membru  al  Uniunii  Scriitorilor,  al  Asociaţiei
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Internaţionale  a  Criticilor  de  Artă,  laureat  a  mai  multe  premii,  director  la  Theatrum
Mundi. Un om care a venit de-a lungul timpului, îmi amintesc din liceu, când venea
foarte des la Reşiţa, unde îşi lansa foarte multe cărţi de poezie pe vremea aceea, dedicat
în acest moment criticii de teatru. Un om, care nu numai că reprezintă un reper la nivel
naţional şi la nivelul Banatului, dar este o prezenţă foarte frecventă în teatrul reşiţean,
unde dă o mână de ajutor. Dacă aici aveţi observaţii?

Domnul consilier  Zaberca Vasile Mircea: Da, este foarte legat de Reşiţa, chiar
mama domniei sale locuia în Reşiţa. Da, în repetate rânduri au fost, ca şi celelalte două
personalităţi, prezentate de dumneavoastră.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine
este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  7 al ordinii de zi şi anume:
7. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului

Caraş-Severin” domnului Nicolae Dumitru Vlădulescu. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Domnul  Nicolae  Dumitru  Vlădulescu

este directorul Teatrului „G.A.Petculescu”, membru al Uniunii Scriitorilor, membru al
Uniunii Artiştilor Plastici, expozant la Bienala de artă contemporană de la Florenţa, o
manifestare unde românii ajung destul de rar. Una din lucrările lui o puteţi vedea aici pe
hol,  a  fost  şi  premiată  la  Bienala  de la  Florenţa.  A expus însă  şi  la  Atena,  Madrid,
Lisabona, în Canada unde a locuit, la Pancevo. Sigur, în egală măsură, cred că acest titlu
de „Cetăţean de Onoare” îl merită şi datorită curajului deosebit din 21 decembrie, când a
fost primul dintre reşiţeni, aş spune primul dintre caraş-severineni, care a intrat în această
clădire, care nu arăta atunci ca acum. Practic, a condus la vremea respectivă Revoluţia la
Reşiţa. Repet, nu pe 22 decembrie după căderea „de facto” a regimului trecut, ci pe 21 la
ora  16,00  se  întâmpla  acest  lucru,  rămânând  în  balconul  Consiliului  Judeţean,  al
Prefecturii, pentru a conduce revoluţia. Dacă  vis-a-vis de Vlădulescu aveţi observaţii?
Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  8 al ordinii de zi şi anume:
8. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului

Caraş-Severin” domnului Dumitru Iova Jompan.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Una din figurile emblematice ale muzicii

de cor din România aş spune, nu numai din Banat, dar un bănăţean dăruit operei lui şi
meleagurilor pe care le reprezintă, este profesorul universitar Dumitru Jompan. Mărgan,
născut  la  Marga,  trăit  la  Marga  şi  sigur  mai  nou,  la  Caransebeş.  Un  om  cu  o
impresionantă operă şi muzicală şi literară, şi-a lansat recent, aici la Consiliul Judeţean, o
carte de corespondenţă. Eu cred că este o personalitate eminentă în domeniul lui, care
reuşeşte să continue tradiţia societăţilor de cântări şi recitări de la sfârşitul secolului XIX,
începutul secolului XX din Banat, fie la nivelul coralei Mărgana, fie la nivelul Episcopiei
Caransebeş,  laureat  şi  participant  la  fel  de  fel  de  festivaluri.  Dacă  sunt  observaţii?
Domnul Cojocariu.

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Faţă de cele ce s-au spus, vreau să întăresc cu
remarca de a fi un om deosebit, ca şi colaborator l-am avut şi apoi subordonat, dar ceea
ce nu se menţionează aici şi e păcat, el este şi un mare etnolog, colaborând şi publicând
în cele mai prestigioase reviste de etnologie de la noi din ţară. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  De  peste  40  de  ani,  aşa  este.  Alte
observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  9 al ordinii de zi şi anume:
9. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului

Caraş-Severin” domnului Doru Dinu Glăvan. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Doru Dinu Glăvan, despre care

nu trebuie  spuse foarte  multe  lucruri,  pentru că  îl  cunoaşteţi.  Îndrăznesc  să  spun că,
poate doar Cristian Ţopescu l-a întrecut la nivelul comentariului sportiv, poate. Este şi
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directorul Radio Reşiţa, a contribuit din plin la realizarea acestui studio teritorial, care
este astăzi o voce foarte ascultată a Caraş-Severinului şi acestei părţi de Românie. Este
promotorul unor relaţii foarte frumoase cu Voivodina şi Banatul Sârbesc, participant la o
serie de olimpiade şi mari competiţii internaţionale, are şi el o serie de distincţii pe care
le-a primit. Dacă tot suntem la capitolul acesta, îmi face plăcere să vorbim de contextul
relaţiei cu Voivodina. Să vă anunţ că zilele trecute, încă doi autori care ţin de Caraş-
Severin, după Iosif Sârbu în 1906, Valeriu Leu în 1996, Mitruţ Ţeicu în 2003, dacă nu
mă înşel,  post mortem - Valeriu Leu şi sigur, Costa Roşu au primit premiul academiei,
pentru acea lucrare dedicată bisericii din Banat. Este al patrulea premiu al academiei pe
care  Caraş-Severinul  îl  primeşte.  E  o  performanţă  extraordinară  şi  o  recunoaştere
deosebită a operei acestor doi autori. Dacă la proiectul de hotărâre legat de Doru Dinu
Glăvan, aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  organigramei  şi  statului  de  funcţii

publice din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Conform  legislaţiei  în  vigoare,  se

schimbă  denumirea  Direcţiei  de  Contabilitate  pe  care  o  conduce  Gina,  care  a  fost
Direcţia de Contabilitate, Buget, Cultură, Sănătate, Învăţământ şi Administrativ şi acum
se va numi Direcţia Financiar - Administrativ. Faţă de vechea denumire, cred că numai
Mihăilă când lucra la securitate prin 1985-1986, avea un departament care cuprindea mai
multe denumiri decât asta. Mai era „Sport, Turism şi Sănătate”, dar „Sănătate”, avea şi
Gina.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Pe când lucra?
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Pe când era angajat acolo, pe când „ne

lucra”.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Unii n-ar fi convinşi că nu mai lucrează şi

acum.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Nu,  este  prorector.  Upgradăm  două

poziţii, colegi de-ai noştri au terminat facultatea şi pot fi încadraţi cu studii superioare.
Dacă aveţi observaţii aici? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.IV al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.VI al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii publice al Direcţiei

Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Tot un proiect de hotărâre ce priveşte o

modificare a statului de funcţii din acelaşi motiv, mai puţin cel onomastic, la Direcţia
Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, direcţie condusă de
doamna Ana Vasile. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
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*
Se trece la discutarea punctului  12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării în anul 2010, a concediului de

odihnă  neefectuat  în  anul  2009,  de  către  preşedintele  şi  vicepreşedinţii  Consiliului
Judeţean Caraş-Severin.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Este  vorba  de  subsemnatul  şi  de
principalii mei colaboratori.

Domnul consilier  Zaberca Vasile Mircea: Domnul Ştefănescu, zice că vă dă 50
de zile.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: S-ar putea să fie vorba de fraudă. Dacă ne
acordaţi această dispensă?

Domnul consilier  Cotarcea Haralambie: Domnul preşedinte, spuneţi că trebuie
aprobat concediu, dar câte concedii trebuie aprobate?

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Procedura este alta, ni le aprobaţi şi noi
renunţăm la ele după aceea.

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Aşa a fost şi anul trecut.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine

este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
Vă mulţumim, în nume personal. 

*
Se trece la discutarea punctului  13 al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean

nr.88/11.07.2008  privind  validarea  componenţei  nominale  a  Autorităţii  Teritoriale  de
Ordine Publică Caraş-Severin, modificată.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Avem un comandant cu toate actele în
regulă,  care  a  luat  concursul  pentru  această  funcţie  la  Poliţia  Caraş-Severin,  domnul
Grigore Stolojescu. Nu ştiu dacă îl cunoaşteţi pe domnul colonel, „de iure” şi „de facto”,
domnia sa îl înlocuieşte pe domnul Nicolae Borteş,  care era înlocuitor la comandă  la
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vremea respectivă  şi făcea parte din ATOP, reprezentând Poliţia Judeţeană.  Cine este
„pentru” vot deschis? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Cred că va fi o colaborare mai bună cu

domnul Stolojescu.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  În  mod sigur,  în  „teatrul  de  operaţii”

numit  ATOP,  unde  colaborarea  ta  cu  domnul  Nicolae  Ştefănescu,  „atinge  culmi  de
civilizaţie şi progres”, am încheiat citatul din documentele „Congresului al XIV-lea”, vă
veţi întâlni şi cu domnul comandant.

*
Se trece la discutarea punctului  14 al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului manifestărilor  culturale şi

activităţilor metodice ale Bibliotecii Judeţene „Paul Iorgovici” din Reşiţa pe anul 2010.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Urmează câteva proiecte, care presupun

hotărârea  noastră  anuală.  E  o  reglementare  care  ţine  de  activitatea  birocratică  şi
tradiţională a Consiliului Judeţean. Dacă aveţi observaţii vis-a-vis de programul acesta de
acţiune al bibliotecii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  15 al ordinii de zi şi anume:
15.Proiect de hotărâre privind exprimarea avizului consultativ referitor la normele

anuale  de  venit  pe  categorii  de  meserii  pentru  anul  2010,  stabilite  de  către  Direcţia
Generală a Finanţelor Publice Caraş-Severin.
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Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Tot o activitate specific anuală,  pentru
Consiliul Judeţean. Este un aviz consultativ pe care îl dăm la fiecare final de an, domnul
Imbrescu?

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Da.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  16 al ordinii de zi şi anume:
16. Proiect de hotărâre privind stabilirea preţurilor medii la produsele agricole din

judeţul Caraş-Severin, pe anul 2010.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Tot  o  hotărâre  anuală.  Dacă  aveţi

observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Urmează  4  puncte  care  ţin  tot  de
birocraţia finanţării  unor investiţii  în Caraş-Severin. E vorba de alimentarea cu apă  a
localităţilor Fârliug, Scăiuş, Dezeşti şi cea de alimentare cu apă a  localităţilor Ticvaniu
Mare  şi  Ticvaniu  Mic.  Ei  au primit  finanţare  de la  minister,  conform procedurii,  pe
perioada de garanţie? Nu? Se preiau în domeniul public al judeţului Caraş-Severin, aşa
este protocolul pe care îl  avem cu Ministerul Dezvoltării.  În egală  măsură,  în acelaşi
timp, printr-o altă hotărâre de guvern, le dăm în administrare celor două consilii locale.
Asta este dacă vreţi, motivaţia următoarelor 4 puncte. La recepţia finală, după perioada
de 2 ani de garanţie, vor prelua obiectivul, care de fapt este al lor.

*
Se trece la discutarea punctului  17 al ordinii de zi şi anume:
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17.Proiect  de hotărâre  privind preluarea în domeniul  public  al  judeţului  Caraş-
Severin a obiectivului de investiţie „Alimentare cu apă a localităţilor Fârliug, Scăiuş şi
Dezeşti, comuna Fârliug, judeţul Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este
„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  18 al ordinii de zi şi anume:
18.Proiect  de  hotărâre privind preluarea în  domeniul  public  al  judeţului  Caraş-

Severin a obiectivului de investiţie „Alimentare cu apă a localităţilor Ticvaniu Mare şi
Ticvaniu Mic,  comuna Ticvaniu Mare,  judeţul Caraş-Severin” şi  stabilirea unităţii  de
exploatare a acestuia.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este
„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.

14



*
Se trece la discutarea punctului  19 al ordinii de zi şi anume:
19. Proiect de  hotărâre privind darea în administrare Consiliului Local Fârliug, a

obiectivului de investiţie: „Alimentare cu apă a localităţilor Fârliug, Scăiuş şi Dezeşti,
comuna Fârliug, judeţul Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este
„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  20 al ordinii de zi şi anume:
20.Proiect  de hotărâre privind darea în administrare Consiliului  Local  Ticvaniu

Mare a obiectivului  de investiţie  „Alimentare  cu apă  a  localităţilor  Ticvaniu Mare şi
Ticvaniu Mic, comuna Ticvaniu Mare, judeţul Caraş-Severin”.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Vă propun să discutăm acest proiect de
hotărâre de modificare a hotărârii  de Consiliu Judeţean Caraş-Severin,  în legătură  cu
Actul Constitutiv al SC „Ecologica Oraviţa” SRL, ultimul, pentru că presupune un vot
secret. 
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Proiect în procedură de urgenţă:
Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii perioadei de trageri din finanţarea

rambursabilă  internă  contractată  conform  Hotărârii  nr.172/2005  privind  aprobarea
contractării  unui  împrumut  în  cuantum  de  62.100.000  RON  pentru  finalizarea  unor
obiective  de  investiţii  ale  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  cu  modificările  şi
completările ulterioare. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Să votăm proiectul pe care l-am introdus
pe ordinea de zi în procedură de urgenţă, privind prelungirea perioadei de trageri, din
finanţarea  rambursabilă  internă,  contractată  de  la  BCR,  credit  din  care  practic,
cofinanţăm acţiunile Consiliului Judeţean, aşa cum ştiţi.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 21 al ordinii de zi şi anume:
21.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin  nr.36/2007  privind  aprobarea  Actului  Constitutiv  al  SC „Ecologica  Oraviţa”
SRL, modificată.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Domnul Ştefan Sorin a demisionat din
Adunarea  Generală  a  Asociaţilor  SC  „Ecologica  Oraviţa”.  Întrucât  este  un  post  al
Partidului  Democrat-L,  vă  propun  dacă  n-aveţi  alte  observaţii  să  ne  reprezinte  în
Adunarea Generală,  domnul Cornel Pârvan. Este hotărârea grupului de consilieri  PD.
Dacă aveţi şi alte propuneri? Dacă nu sunt, să faceţi buletinele de vot cu domnul Pârvan,
iar domnul vicepreşedinte Ghiorghioni, organizează tot tradiţional, votul. 

Se trece la vot în ordinea strigării.
*
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Până comisia numără voturile, pe ordinea
de zi mai sunt două informări şi vă propun să le discutăm.

Se trece la discutarea punctului 22 al ordinii de zi şi anume:
22.Informare  cu  privire  la  participarea  unei  delegaţii  a  Consiliului  Judeţean la

„Zilele Culturii Româneşti” la Knittelfeld, Austria.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este vorba de participarea unei delegaţii a

Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  la  Knittelfeld,  în  Austria,  unde  există  o  foarte
importantă comunitate de români, o acţiune foarte reuşită. Am fost reprezentaţi acolo de
colegi de-ai noştri, domnul Octavian Deaconu şi domnul consilier Segărcean Petru şi de
Ansamblul „Reşiţeana”, care a dat culoare manifestaţiunii.

*
Se trece la discutarea punctului 23 al ordinii de zi şi anume:
23.  Informare  cu  privire  la  deplasarea  la  Caen,  în  Franţa,  în  perioada  11-

18.11.2009.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Doamna  Ana  Vasile,  care  este  o

neobosită promotoare a relaţiei cu Caen-Calvados, a fost împreună cu 6 copii, da? Unde
e Ana Vasile? Deci a fost cu 5 adulţi şi 6 copii într-un schimb din acesta bilateral al
relaţionării între Caraş-Severin, Calvados Reşiţa şi Caen.

*
Punctul 21:
Se trece la discutarea punctului 21 al ordinii de zi şi anume:
21.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin  nr.36/2007  privind  aprobarea  Actului  Constitutiv  al  SC „Ecologica  Oraviţa”
SRL, modificată.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  La  articolul  1  se  desemnează  domnul
Pârvan Cornel cu 27 de voturi „pentru” şi  două voturi „contra”.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.IV al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 24 al ordinii de zi şi anume:
24.Întrebări. Interpelări.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt interpelări, luări de poziţii, alte
asemenea acţiuni? Domnul Ştefănescu.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: În primul rând, vreau să felicit pe cei care
merită felicitări pentru competiţia semi încheiată. Aceştia sunt cetăţenii judeţului Caraş-
Severin, care au înţeles că trebuie să vină la vot, să voteze cum le dictează conştiinţa şi
nu cunoştinţa. Am să vă spun două lucruri, care pe mine m-au marcat. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pozitiv?
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Numai şi numai pozitiv. Acum vreo 3 luni

de zile, mergeam în drum spre Bucureşti. Într-o cuşetă vecină, erau nişte conjudeţeni de-
ai noştri, unul pe numele său adevărat Nicolae Dumitru Vlădulescu şi celălalt profesorul
Piroi. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Tot pe numele lui adevărat!
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae:  Da. Dimineaţă  m-am întâlnit cu Nicu în

tren, totul bine, mergea undeva, să susţină un proiect în ale culturii. Peste o zi sau chiar
două, primesc un telefon de la profesorul Piroi, spune „Băi Ştefi, tu ai numărul de telefon
al  lui Nicu Vlădulescu?” Zic „Îl am.” Păi zice „Dă-mi-l şi mie!”  Zic „Ţi-l dau, dar ce s-
a întâmplat?” Zice „Azi noapte, fiind în tren amândoi, Vlădulescu s-a trezit primul şi s-a
încălţat şi a plecat la Ministerul Culturii. Eu, trezindu-mă mai târziu, m-am încălţat şi
am plecat unde aveam probleme.” Zic „Ce s-a întâmplat?” El zice „  În drumul prin
Bucureşti, pe mine au început să mă strângă pantofii. Ne-am schimbat pantofii!”  Deci
Nicu Vlădulescu, îi luase pantofii. Eu zic „Cum ai rezolvat?” Zice „Mi-am cumpărat
nişte adidaşi. Umblu prin Bucureşti în adidaşi!” Zic „Bravo, ai rezolvat-o!” Deci asta, a
fost ca o glumă.

În ceea ce îl  priveşte  pe prietenul  meu Doru Dinu Glăvan,  ai  cărui  bunici  din
partea tatălui au emigrat la începutul anilor 1900 în SUA, am văzut eu, cu ochii mei, într-
o comună de graniţă, la Valcani, sus în turlă, turla este finanţată şi pictată de bunicul lui
Doru Dinu Glăvan. Mulţumesc.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Te refereai la cei doi cetăţeni de onoare,
acesta a fost subiectul intervenţiei.

Domnul consilier  Cotarcea Haralambie:  Domnule preşedinte şi  stimaţi  colegi,
cinstit vă spun şi deschis, cu sufletul împăcat, că l-am văzut pe domnul prefect aici, la
noi. Cu două zile înainte, i s-a spus clar din partea unor oameni, pe care îi cunosc şi am
lucrat cu ei în activitatea politică, că-i ia şi cheile şi nu mai găsim pe nici unul pe acolo.
De Consiliul Judeţean nu s-a luat că sunteţi ales, dar de prefect s-a luat. Pe cuvântul meu
de onoare! Şi avem un martor, chiar de la noi din partid, nu este prezent, lucrează  la
Consiliul Judeţean, care a spus. Pe de altă parte, felicit, eu personal, singurii oameni care
au fost în biroul comisiilor de votare din partea Partidului Democrat - L, cum a spus
domnul preşedinte, aşa zic şi eu, pentru că s-au luptat cu 6 persoane de dincolo şi tot ai
noştri sunt acuzaţi. Eu, la Secţia 15 unde am votat, am crezut că n-avem pe nimeni, că n-
am cunoscut pe nici unul, dar era o fată  care lucra la „Drumuri şi Poduri” şi  am zis
„Dumneata de unde eşti?”, a zis „Eu sunt de la PD”. În rest, au fost toţi din altă parte. Îi
felicit pe oamenii aceştia ai noştri, care au trebuit să ţină piept săracii, acolo. Acum sunt
şi acuzaţi. Pentru că domnul coleg al meu, Nicu Ştefănescu a spus că sunt „semi”, nu e
„pâine  semi”,  aici  lucrurile  sunt  clare.  Dumneavoastră  aţi  avut  dreptul  să  faceţi
contestaţie şi situaţia potrivit legii este clară.  Băsescu e preşedinte, votat de populaţia
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care s-a prezentat la vot, cu majoritate, să fie clar! Ultima problemă care vreau s-o spun,
domnule preşedinte, când o veni şi rândul meu să mă declaraţi cetăţean de onoare? Pe
cinstite, voi fi şi eu luat în discuţie? Doru Dinu Glăvan a lucrat şi înainte, a fost activist
de partid, am fost şi eu activist de sindicat, dar pe mine nimeni nu mă ia în seamă. Stau
de 60 de ani aici în Reşiţa, am crescut odată cu combinatul, după aceea cu cele două
uzine, cu toată lumea, dar nu mă ia şi pe mine în seamă nimeni. Nu mă întreabă nimeni
de nimic! 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Numai Mirel Patriciu Pascu şi-a dat lui,
însuşi,  titlul  de  „Cetăţean  de  onoare”  al  Bocşei.  Uite,  promit  că  pentru  Mocioalcă,
vorbesc în comuna Pătulele să-l facă cetăţean de onoare şi pe tine lângă comuna Pătulele,
că de acolo eşti tu.

Domnul consilier  Cotarcea Haralambie: Dar acolo sunt cetăţean de onoare, nu
ştiu dacă Mocioalcă este la Pătulele. E cea mai mare comună, generalul Tutilescu, este de
acolo, cu mine! Numai poliţişti, colonei şi generali sunt de acolo.

Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Domnule coleg Cotarcea, daţi-mi voie să
mă menţin pe aceeaşi poziţie. Nu am nimic de comentat la spusele dumneavoastră!

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Câtă  eleganţă!  Pe 22 decembrie,  vom
convoca o şedinţă  extraordinară.  Probabil  că  aceste  titluri  vor  fi  înmânate  joi,  pe 17
decembrie şi fiecare dintre dumneavoastră, doamnă consilier, domnilor consilieri, veţi fi
anunţaţi la ce oră are loc înmânarea acestei distincţii. Până atunci, vă mulţumesc pentru
participare şi ne vedem în zilele care urmează.

 
Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

         P R E Ş E D I N T E,                                SECRETARUL JUDEŢULUI,

          Sorin Frunzăverde                                                          Ion Imbrescu

Red/Dact/FP/ 1 ex.
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